

聖堂報告

常年期第三十一主日

05/11/2023

1. 11 月為煉靈月，教友可在本堂辦事處門外設置的表格，為亡者填寫名字。本堂神父將在煉靈月內，於平日彌撒中，為亡者祈求安息。
信友如滿全辦告解、領聖體及為教宗意向祈禱之條件，並履行善工，可為煉靈取得全大赦；詳情請參閱教區網頁。
2. 聖堂現正招募一群熱心、有活力的中、英文主日學導師培育兒童信仰成長，要對小朋友有愛心、有耐性及服務的教友；另外本堂招募主日彌撒琴師。有興趣服務天主及弟兄姊妹人士，歡迎成為我們的一份子，為主福傳作見證。有興趣者請向本堂辦事處報名。
3. 2023 年九龍區「明愛賣物會」定於 11 月 12 日（下星期日）在長沙灣遊樂場舉行；本堂當日將設有攤位，歡迎各位教友到場支持，共襄善舉。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
The Thirty-first Sunday in Ordinary Time
05th November 2023

1. November is the month for the souls in Purgatory. Memorial masses may be offered to the deceased on weekdays. If you would like to offer masses to your dearly departed, please indicate your intentions in the forms placed **outside the Chapel office**.

Faithful who fulfill the conditions of confession, receiving the Eucharist, reciting the Lord's Prayer and the Hail Mary once, visiting a Catholic cemetery and praying silently or reciting prayers for the deceased, can obtain a plenary indulgence for the souls in purgatory.

2. The Chapel is now recruiting teachers for both the Chinese and English Sunday Schools. Invitations are now extended to those who care about and have patience with kids to join us for this blessing activity. Those interested may register at the Chapel Office after mass.
3. "Caritas Bazaar 2023" for Kowloon District will be held on 12 November (next Sunday) at Cheung Sha Wan Playground. Our Chapel will have a booth on that day, please come, join the fun and show your generous support.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.